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STICHTING PRIMAH

De GMR is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting PrimAH. De GMR 
houdt zich bezig met alle bovenschoolse zaken binnen de stichting, waaronder de verdeling van 
de financiële middelen en andere beleidsmatige zaken die een meerderheid van de scholen 
binnen de stichting raken. Deze nieuwsbrief is bedoeld om teamleden en ouders op de hoogte 
te houden van het reilen en zeilen binnen Stichting PrimAH.

MAART 2023



Op 21 maart jl. is de GMR van Stichting PrimAH weer bijeengekomen voor een vergadering. 
Op de agenda stonden twee punten centraal die beide vanuit het stafbureau werden 
toegelicht. Gea Linker, de beleidsmedewerker Financiën van Stichting PrimAH, schoof 
online aan om de GMR kort bij te praten over de begroting van gelden die via het 
samenwerkingsverband bij de stichting binnenkomen en zijn bedoeld voor de uitvoering 
van passend onderwijs. Cisca Oenema, de beleidsmedewerker Personeel & Organisatie 
was tijdens de vergadering aanwezig om de GMR mee te nemen in het 
bestuursformatieplan, dat in april ter instemming op de agenda van de GMR komt te staan.

Begroting SWV-gelden

In de vergadering van februari kwam de GMR tot de conclusie dat er weinig tot geen 
inzicht was in de begroting van de gelden die de stichting ontvangt ten behoeve van de 
invulling van het passend onderwijs binnen Stichting PrimAH (deze gelden komen bij de 
stichting via het samenwerkingsverband (SWV) waar PrimAH onder valt). Daarop werd 
besloten voor de volgende vergadering de beleidsmedewerker Financiën uit te nodigen 
voor een toelichting en zodoende schoof op 21 maart Gea Linker digitaal aan bij de GMR. 
Tijdens haar toelichting lag de focus op het besteden van het geld dat naar de 
zogenaamde S-formatie gaat. Dit betreft de ondersteuning voor de kinderen die meer 
nodig hebben dan alleen de basisbehoefte waar de leerkracht in de klas in kan voorzien. 
Het geld voor de S-formatie wordt enerzijds besteed aan personeel en anderzijds aan 
materialen. Daarnaast verduidelijkte Gea dat ook de orthopedagogen en de 
gedragsspecialist van het PrimAH Expertise Team (PET) vanuit het geld van het 
samenwerkingsverband worden bekostigd. Het budget dat voor Stichting PrimAH 
beschikbaar is, is volledig ingezet. Met de toelichting van Gea zijn de zaken voor de GMR 
een stuk inzichtelijker geworden en is de kennis ten aanzien van de besteding van de 
gelden voor passend onderwijs flink opgeschroefd.



Toelichting bestuursformatieplan

Op 21 maart jl. stond ook het bestuursformatieplan op de agenda van de GMR. Het 
bestuursformatieplan is een onderdeel van de uitwerking van de strategische beleidsvisie. 
Het geeft een overzicht van de inkomsten en uitgaven van de personele middelen op basis 
van de geldende regelingen voor de komende vier jaar. Cisca Oenema was tijdens de 
vergadering aanwezig om dit document toe te lichten en de input vanuit de GMR aan te 
horen. Het bestuursformatieplan stond deze keer opiniërend op de agenda, maar door deze 
manier van samenwerking tussen GMR en stafbureau kan het bestuursformatieplan de 
volgende keer al ter instemming op de agenda worden gezet. Cisca heeft het document 
uitgebreid met de GMR doorgesproken en daarbij gefocust op de punten die ten aanzien 
van het vorige bestuursformatieplan zijn gewijzigd. Het budget voor de professionalisering 
van medewerkers is hier een voorbeeld van. Dit is een punt dat in de laatste CAO nieuw is 
opgenomen en daarom nu ook terugkomt in het bestuursformatieplan. Uiteraard zijn er ook 
wijzigingen opgenomen ten aanzien van het nieuwe koersplan van Stichting PrimAH. De 
GMR was zeer tevreden over de toelichting van het bestuursformatieplan, maar had voor 
Cisca ook een kritische noot. Cisca kreeg het advies mee de leesbaarheid van het 
document te vergroten door het in te korten en daarbij te verwijzen naar de onderliggende 
documenten bij dit stuk. Deze tip zou Cisca ter harte nemen en zo is de verwachting dat de 
GMR de volgende vergadering met een slankere versie van het bestuursformatieplan kan 
instemmen.

Ieder kalenderjaar legt de GMR in een jaarverslag verantwoording af over de zaken 
waar de GMR zich mee bezig heeft gehouden. Ook staat in het jaarverslag informatie 
over de samenstelling van de GMR. Afgelopen vergadering is het jaarverslag van de 
GMR over 2022 goedgekeurd. Deze zal binnenkort op de website van Stichting PrimAH 
worden geplaatst, zodat belangstellenden het verslag kunnen raadplegen.

Jaarverslag GMR 2022



Werkgroep duurzame huisvesting

De vorige keer heeft u in de nieuwsbrief kunnen lezen dat als samenwerking tussen de 
GMR en de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH een werkgroep Duurzame 
Huisvesting in het leven is geroepen. Achter de schermen is de werkgroep intussen druk 
bezig geweest met het inlezen in de beschikbare documenten. Binnenkort komt de 
werkgroep samen om te bespreken op welke wijze Stichting PrimAH een koers kan 
uitzetten ten aanzien van duurzame huisvesting. Wij houden u in onze nieuwsbrief op de 
hoogte van de ontwikkelingen!

Schoolontbijt

Zoals u de laatste ongetwijfeld in het nieuws voorbij heeft zien komen raken door de 
toenemende inflatie en stijgende energiekosten steeds meer gezinnen in financiële nood. 
Als gevolg hiervan zijn er steeds meer kinderen die ’s ochtends niet kunnen ontbijten of 
geen lunch of fruit mee naar school hebben. Op steeds meer scholen wordt daarom op 
school ontbijt voor de kinderen geboden. De GMR vond het belangrijk te kijken naar de 
stand van zaken binnen de gemeente Aa en Hunze. Op de scholen van Stichting PrimAH 
wordt momenteel geen schoolontbijt aangeboden. Wel is het personeel op de scholen (van 
directie tot leerkrachten tot onderwijsondersteuners) alert op kinderen die (regelmatig) niet 
hebben ontbeten of geen fruit en lunch mee hebben zodat hier eventueel tijdig op kan 
worden gereageerd.



Mededelingen directeur-bestuurder

Elke vergadering zorgt de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH ervoor dat de GMR kort 
wordt bijgepraat over het reilen en zeilen binnen de stichting. Afgelopen vergadering kon Jeroen 
Kleyberg de GMR vertellen dat men druk bezig is met het werven van een nieuwe directeur voor 
Obs Gieten en binnenkort de twee ronde van gesprekken wordt gehouden. Daarnaast kon 
Jeroen melden dat Stichting PrimAH blijft samenwerken met CKC Drenthe om het onderwijs te 
verzorgen voor kinderen die uit de Oekraïne zijn gevlucht. Binnenkort worden nieuwe gezinnen 
verwacht en zal het aantal kinderen dat op Papenvoort onderwijs volgt toenemen van 85 tot 
120-130 kinderen. Oekraïense kinderen die op Papenvoort wonen zullen daar ook naar school 
blijven gaan zodat de omliggende scholen niet door leerlingen worden overspoeld zonder hier 
de middelen voor te hebben. Voor het bevorderen van het contact tussen de Oekraïense en 
Nederlandse kinderen zal de school in Papenvoort gaan samenwerken met andere scholen in 
de omgeving, waaronder ook scholen van Stichting PrimAH. 

Volgende vergadering

De volgende vergadering van de GMR zal op donderdag 20 april zijn. Vergaderingen van de 
GMR zijn openbaar. Wilt u een vergadering bijwonen, stuur dan vooraf even een mailtje naar 
secretaris.gmr@primah.org.



DE LEDEN VAN DE GMR

Heeft u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen of wilt u een 
keer een vergadering van de GMR bijwonen? Neem dan contact op 
met een van de GMR-leden of de secretaris van de GMR. 


